

香港社會服務聯會 The Hong Kong Council of Social Service
 本地社福團體所進行的以「新來港人士」為主題的研究調查報告存檔及分析計劃
Desktop Research Programme on Researches on “Newly arrivals in Hong Kong” Conducted by Local NGOs

機構提交資料表格
Agency Stock-taking Form

香港社會服務聯會感謝 貴機構支持本計劃，煩請填妥以下表格，於 **2016年12月16日(星期五)或之前**，透過電郵(rachel.wong@hkcss.org.hk)或傳真(**2864 2999**)交回本會的研究組。如 貴機構有任何查詢或跟進，歡迎致電 2864 2963 或電郵至 rachel.wong@hkcss.org.hk 與本會政策研究及倡議主任黃雅怡女士聯絡，謝謝！

Thank you very much for your cooperation and please return the completed form to the Council through e-mail (rachel.wong@hkcss.org.hk) or fax (2864 2999) **on or before 16 December 2016 (Friday)**. For enquiry, please contact Ms. Rachel Wong, Officer (Policy Research and Advocacy) at 2864 2963 or rachel.wong@hkcss.org.hk

機構名稱 Name of Agency	
從事研究工作同工姓名 Name of staff responsible for / involved in research projects	
聯絡電話 Telephone number	
電郵 Email	
地址 Address	

(請轉後頁)

本地社福團體所進行的以「新來港人士」為主題的研究調查報告存檔及分析計劃
Desktop Research Programme on Researches on “Newly arrivals in Hong Kong” Conducted by Local NGOs
 機構記錄表

Agency Stock-taking Form

研究項目名稱 Project Name	發表年份 Year of Publish	語言 Language	有否公開出版報告 Publicly Available?	是否可網上下載 Available online?	網上下載連結 Link for download the research materials
範例： 新來港人士生活滿足感調查	2014	中文	有	是	http://www.windshieldcharitable.org/download/report(2014-1).pdf
1.					
2.					
3.					
4.					
5.					
6.					

如表格數目不足，請自行加印表格填寫，謝謝！ **Please feel free to make copies if needed, thank you!**